

**AVIS PUBLIC**

**CODE D'ÉTHIQUE DES ÉLUS MUNICIPAUX DE LA  
VILLE DE KIRKLAND – AVIS DE MOTION**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné:

Un avis de motion a été donné et une présentation du projet de règlement n° GEN-2018-52 intitulé *Code d'éthique et de déontologie des élus municipaux* a été effectuée lors de la séance ordinaire du conseil tenue le 13 novembre 2017.

Conformément à la loi, après une élection générale, un nouveau règlement sur le code d'éthique et de déontologie des élus municipaux doit être adopté pour remplacer celui en vigueur ;

Ce règlement sera soumis pour adoption au cours de la séance ordinaire du conseil devant se tenir à la salle du conseil de l'hôtel de ville le lundi 4 décembre 2017 à 20 h.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement et en obtenir copie au bureau de la greffière, au 17200, boulevard Hymus, Kirkland, du lundi au vendredi, de 8 h à midi et de 13 h à 16 h 30.

Donné à Kirkland, ce 22<sup>e</sup> jour de novembre 2017.

Martine Musau, avocate/Attorney  
Greffière et directrice des affaires juridiques/Town Clerk and Director of Legal Affairs

**PUBLIC NOTICE**

**CODE OF ETHICS FOR ELECTED OFFICERS OF THE  
TOWN OF KIRKLAND – NOTICE OF MOTION**

PUBLIC NOTICE is hereby given:

A notice of motion was given and a presentation of draft by-law GEN-2018-52 entitled *Code of ethics and conduct of elected officers* was made at the regular council meeting held on November 13, 2017.

In accordance with the law, after a general election, a new by-law on the Code of ethics and conduct of elected officers must be adopted to replace the one in force;

This by-law will be submitted for adoption at the regular meeting of council which will be held in the council room at Town Hall on Monday, December 4, 2017 at 8 p.m.

Any interested person may consult the by-law and obtain copies thereof at the Town Clerk's office, at the Town Hall, 17200 Hymus Boulevard, Kirkland, Monday to Friday, between 8:30 a.m. to noon and between 1 p.m. and 4:30 p.m.

Given at Kirkland, this 22<sup>nd</sup> day of November, 2017.